
УДРУЖЕЊЕ
ГЕОДЕТСКИХ И ГРАЂЕВИНСКИХ
ШКОЛА
Гагаринова 1, Нови Сад
тел: 021/ 443-444;  е-маил: udruzenje.gradj@yahoo.com

ЗАПИСНИК
са 10. седнице Извршног одбора

Удружења геодетских и грађевинских школа одржане 24.04.2015. године.
са почетком у 1100. сати

Седница је одржана у Апатину у 11,00 сати у Средњој грађевинској и  дрвопрерађивачкој
школи у оквиру 26. Републичког такмичења геодетских и грађевинских школа Србије

Седници Извршног одбора Удружења геодетских и грађевинских школа
присуствовали су следећи чланови:

1. др Станко Матић – председник Удружења
2. Драган Пантовић - потпредседник Удружења
3. Васко Николов- секретар Удружења
4. Војин Булатовић - Грађевинска школа  Београд
5. Иван Петровић - Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад
6. Тања Јоцић Стаматовић - Грађевинска техничка школа Београд
7. Ирена Госпавић – Техничка школа „Радоје Љубичић“ Ужице
8. Славко Дувњак - Политехничка школа  Суботица
9. Марија Радић - Геодетска техничка  школа Београд

Одсутни  су били чланови Извршног одбора:
1. Драгослав Јовановић – Грађевинска техничка школа „Неимар“ из Ниша
2. Слободан Влатковић – Геодетска техничка  школа Београд

Седници су присуствовали и:
1. Гојко Бановић - ЗУОВ- руководилац Центра за стручно образовање и образовање одраслих
2. Блануша Милован-директор Средње грађевинске и дрвопрерађивачке школе Апатин
3. Исо Планић- директор Политехничке школе Суботица
4. Александар Ракићевић - директор Грађевинске техничке школе Београд
5. Иван Марић - директор Техничка школа „Радоје Љубичић“ Ужице
6. Дејан Антић - Електротехничка и грађевинска  школа „Никола Тесла“ Јагодина,

За седницу Извршног одбора Удружења геодетских и грађевинских школа предложен је
следећи:

ДНЕВНИ РЕД

1. Усвајање записника са претходне седнице - известилац Васко Николов, секретар Удружења
2. Договор око Скупштине- известилац др Станко Матић, председник Удружења
3. Актуелности у подручју рада - известилац Гојко Бановић - руководилац Центра за стручно

образовање и образовање одраслих
4. Текућа питања;

Након што је констатовао да седници присуствује довољан број чланова Извршног



oдбора, председник Удружења др Станкo Матић  је поздравио је присутне  и предложио дневни ред,
који је усвојен у целини једногласно, без примедби.

Констатовао је да уместо Слободана Влатковића – Геодетска техничка школа Београд, који је
отишао у пензију, члан Извршног одбора је Марија Радић - директорка Геодетско техничке  школе
Београд.

АД 1.
Записник  са 9. седнице је усвојен једногласно и без примедби.

АД 2.
Председник Удружења др Станкo Матић је обавестио присутне да ће се Скупштина Удружења

одржати у 12.00 часова у сали Скупштине општине Апатин. Похвалио је домаћина и организацију
такмичења, као и увођење новине да комисије које прегледају задатке претходно их провере и ураде у
циљу ефикаснијег рада и елиминације евентуалних грешака у поставци или кључу задатака.

АД 3.
Гојко Бановић - ЗУОВ- руководилац Центра за стручно образовање и образовање одраслих  је

изнео актуелне информације  везане подручје рада геодезија и грађевинарство:
 Радна група је урадила наставни план и програм, као и правилнике потребне за превођење у

редован систем образовања архитектонског техничара. Министарству је предато крајем
фебруара, а почетком марта предлог је отишао у оба савета( НПС и Савет за стручно
образовање и образовање одраслих) на давање мишљења. Требало би да овакав архитектонски
техничар пређе у  редован систем за школску 2015/16. и  замени грађевинског техничара за
високоградњу.

 Израда наставног плана и програм за нови образовни профил Грађевинси техничар треба да
почне у септембру.

 Техничар за одржавање објеката се образује у 3 школе, ове године се први пут организује
матурски испит. Мишљење је да је јако добро замишљен и не треба дозволити да се угаси.
Делегација удружења сценографа Војводине се изјаснила да им је  кадар са оваквим
компетенцијама неопходан.

 Послови на реформи трогодишњих образовних профила требало би да почну у мају, што би
ГИЗ требао логистички да подржи.

 Закон о уџбеницима је прошао Владу, тренутно је у Скупштини, први пут се помињу
приручници које издају удружења, а стандарде даје ЗУОВ.

 Потребно је удружења школа по подручјима рада подићи на виши ниво, актуализовати питање
уписа, јер школе појединачно, без подршке не могу да се изборе, а оваквим уписом средње
стручне школе остају без ђака, а обуке ће узети трогодишње образовне профиле ако не
понудимо нешто боље.

Председник Удружења др Станкo Матић је обавестио да је Министру упућено писмо
Удружења са захтевом да се нешто промени везано за начин уписа јер ће на овај начин средње
стручне школе остати без ученика. Такође је рекао да је планом уписа за наредну школску годину
предвиђено да број слободних места на територији целе Србије буде за 5% већи од броја осмака.



АД 4.
Др Станко Матић – председник Удружења је обавестио о дуговањима школа за котизацију за

претходни период и замолио је да се те обавезе на време ажурирају.

Састанак је завршен у 11.40 .сати


